

ENCORE



Ecolint is pleased to announce the creation of ENCORE Performing Arts Academy.

ENCORE inspires confident and happy young people through disciplined professional performing arts training, giving students a safe and inclusive environment to express themselves with encore plus de creativity, encore plus de mastery, and encore plus de fun.

ENCORE Performing Arts Academy guides students of all ages and skill levels in four types of weekly activities:

- Dance Classes
- Drama Groups
- LAMDA Exams
- Shows

Ecolint a le plaisir d'annoncer la création de L'Académie des arts de la scène ENCORE.

ENCORE inspire la confiance chez les jeunes grâce à une formation professionnelle aux arts de la scène, offrant aux élèves un environnement sûr et inclusif pour s'exprimer avec «encore» plus de créativité, «encore» plus de maîtrise et «encore» plus de plaisir.

ENCORE est destiné aux élèves de tous âges et de tous niveaux qui souhaitent participer à ces quatre types d'activités hebdomadaires :

- Cours de danse
- Cours de théâtre
- Examens LAMDA
- Spectacles

LAMDA

London Academy of Music & Dramatic Art



London Academy of Music & Dramatic Art (LAMDA) is a world-class drama and musical theatre programme.

A leader in graded examinations, LAMDA sets the standard for speech, communication, and drama around the world.

LAMDA courses are designed to develop self-determination and core skills in disciplines such as:

- acting
- musical theatre
- poetry
- prose
- public speaking.

(see www.lamda.org.uk).

La London Academy of Music & Dramatic Art (LAMDA) est un programme d'art dramatique et de théâtre musical de renommée mondiale. Leader dans le domaine des examens notés, LAMDA établit la norme pour l'art oratoire, la communication et l'art dramatique dans le monde entier.

Les cours LAMDA sont conçus pour développer l'autodétermination et les compétences de base dans des disciplines telles que :

- l'art dramatique
- le théâtre musical
- la poésie
- la prose
- l'art oratoire.

(voir www.lamda.org.uk).

DRAMA

THÉÂTRE



Drama classes are a fun, engaging, and interactive way for students to develop valuable life skills.

In collaboration with others or as soloists, students gain self-confidence and strong communication skills through creative and problem-solving work.

Imagination at its best, students of all ages use improvisation, mask work, character development, vocal study, stage management, and student directing to achieve their goals.

Les cours d'art dramatique sont une façon ludique, captivante et interactive de développer des compétences utiles dans la vie courante. En groupe ou en solo, les élèves acquièrent une confiance en eux et des solides compétences en communication grâce à un travail créatif et de résolution de problèmes.

L'imagination débordante, les élèves de tous âges utilisent l'improvisation, les masques, le développement des personnages, l'étude des voix, la gestion de la scène et la direction pour atteindre leurs objectifs.